
Svenska Gordonsetterklubben 

Protokoll fört vid SGSK styrelsemöte per telefon 2017 11 09 

Närvarande: Jan Andersson (JA), Tina Hedman (TH), Lena Blomström (LB), Karin 

Bysell under § 14 och Per Grönlund (PG) 

 

§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsar all välkomna. 

§ 2 Mötet ansågs behörigen utlyst. 

§ 3 Till justeringsman utsågs Tina Hedman. 

§ 4 Dagordningen godkändes med tillägget Kennelfullmäktige under § 18. 

§ 5 Föregående protokoll 

Föregående protokoll läses upp.  

- Till åtgärdslistan skall föras att vi skall precisera hur utbildning av domare sker i RAS. 

- LB rapporterar hur arbetet med revidering av statuterna fortlöper. Oklarheter kring 

årets utställningshund. Arbetet skall vara klart i december 2017. Publicering på 

hemsidan 2018 01 01. 

Beslut: PG kontaktar Peter Hoyer för att reda ut begreppen kring årets 

utställningshund. 

§ 6 Sekreterarens redogörelse för inkomna skrivelser 

- Inkommen skrivelse från valberedningen i SKK där de uppmanar oss att vara aktiva. 

Meddelar att arbetet kommer att vara transparent.  

- Information om hur remissförfarande kring CCA samt hur registrering av CCA sker 

hos SKK. 

- Jakthundsmöte ej möjligt att flytta, vilket gör det svårt för oss att delta då detta är en 

mycket aktiv period för de stående fågelhundarna. 

- Vår nominering till Hamiltonplaketten refuserades. Någon närmare förklaring till 

varför eller återkoppling på vår nominering gavs ej av SKK. 

§ 7 Kassörens redogörelse 

Kassören fått akuta förhinder varför någon redogörelse ej kan ges. 

§ 8 Material till Avance 

Material inskickat från huvudprovet samt från jaktprovsträningen vi hade i våras. Övrigt 

material också inskickat. 

  



§ 9 FA 

- Provtablån för 2018 ej klar då konsensus avseende högstatusproven ej kunnat uppnås. 

FA-PUR har möte nästa vecka. 

- Fält-SM och Derby kommer att växla mellan Skåne och Gotland. 

§ 10 Årsmöte 2017 

- Precisera hur utbildning av domare sker har lagts till åtgärdslistan alternativt ta bort 

meningen ur RAS. Se protokoll ovan. 

- Arbetet med statuterna fortgår. 

§ 11 Huvudprov 2017  

Ett väl genomfört arrangemang av VFK. P g a den sena hösten var det problem med 

marktillgången varför en del provmarker kom att ligga väldigt långt ifrån. Ekonomisk 

redovisning för provet har nyligen inkommit från VFK. Resultatet visar på en stor förlust på 

ca 49 000 SEK. FA´s utdelning tar en del av kostnaden. Den ekonomiska redovisningen 

bifogas detta protokoll.  

Beslut: Att framgent inte arrangera fältprov i Västsverige eller Mellansverige med hänsyn 

taget till de alltför rundligt tilltagna markarrendena. Kan givetvis omprövas om 

markarrendena sjunker. 

§ 12 Huvudprov 2018 

Kommer att hållas i Bruksvallarna 22-23/9. Skl kommer att gå på lördagen. Peter Hoyer 

kommer att tillfrågas om han vill döma Skl. 

§ 13 Huvudprov 2019 

Kommer eventuellt att hållas på Öland. ÖFK tillfrågade och skall återkomma i frågan. 

§ 14 Utställningar 2018 

- Utställning 3/6 i samband med klubbdagar är i det närmaste klart. Peter Hoyer dömer 

utställningen. Kommer att hållas i Tulleråsen, 4 mil från Östersund. Övriga 

kringarrangemang såsom KM i skytte är klart. Tillgång till uppställningsplats för 

husvagnar och husbilar finns vid bygdegården där allt kommer att hållas. Återstår att 

ordna apporttävling. Thomas Wiklund tar emot anmälningar till utställningen och 

håller i utställningsträning. Ewa Gröning kommissarie på plats. 

Beslut: Att bevilja Thomas reseersättning enligt gällande statuter. 

- Utställning hösten 2018. Kommer att hållas på fredagen den 21/9, ansökan om ändring 

av datum görs till SKK. Provledning ej klar. Vibeke Lorentzen Andersson kommer att 

tillfrågas som domare. Ansvarig JA. 

  



§ 15 Utställningar 2019 

En utställning kommer att hållas i april och en på sommaren. 

§ 16 Avelsfrågor 

Prov på CCA gjorda i USA kommer att registreras hos SKK. För detta krävs underlag från 

laboratorium och veterinär som skickas till SKK. Förfrågan från finska avelsrådet har 

inkommit huruvida det finns någon inofficiell lista avseende SLO. Fått meddelande att det 

finns endast officiella resultat där ägare godkänt publicering. Allt annat är ryktesspridning. 

Uppdatering av RAS kommer att ske. Peter Hoyer kommer att tillfrågas om han kan 

korrekturläsa dokumentet. 

§ 17 Årsmöte 2017 

Kommer att hållas i Sundsvall på Rickard Brännströms camping. Datum kommer att spikas på 

nästa FA-VU möte. 

§ 18 Övriga frågor 

- KF 2017. Inget som sades på mötet berörde oss i nuläget. 

§ 19 Nästa möte 

2018 01 18 kl 19.00 

§ 20 Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 

Justeras  

 

Per Grönlund 


